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Protokół Nr XIII/2019 
Sesji Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 

w dniu 28 listopada 2019 r. 

X I I I S e s j a R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i w V I I I k a d e n c j i odbyła się w d n i u 
2 8 l i s t o p a d a 2 0 1 9 r . , w g o d z i n a c h - w s a l i k o n f e r e n c y j n e j Urzędu G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i , u l . Chełmońskiego 1 4 . 

W s e s j i u c z e s t n i c z y l i r a d n i R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i , sołtysi G m i n y 
Mińsk M a z o w i e c k i , P a n Radosław L e g a t Zastępca Wójta G m i n y , P a n i J o l a n t a D a m a s i e w i c z 
S e k r e t a r z G m i n y , P a n i A n n a K o s o b u d z k a S k a r b n i k G m i n y , P a n Sławomir B a r a n k i e w i c z 
K i e r o w n i k G m i n n e g o Ośrodka P o m o c y Społecznej, p r a c o w n i c y Urzędu G m i n y , d y r e k t o r z y 
g m i n n y c h placówek oświatowych, mieszkańcy g m i n y i p r z e d s t a w i c i e l e l o k a l n e j p r a s y . 

Punkt 1. 
Otwarcie sesji 

Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy Mińsk Mazowiecki otworzył o b r a d y 
X I I I s e s j i R a d y G m i n y i powitał w s z y s t k i c h przybyłych. 

Głosowania j a w n e i m i e n n e p o d c z a s s e s j i odbywają się z a pośrednictwem tabletów 
i o p r o g r a m o w a n i a umożliwiającego niezwłoczne p o d a w a n i e d o p u b l i c z n e j wiadomości s p o s o b u 
głosowania poszczególnych r a d n y c h - imienny wykaz głosowania radnych z XIII sesji 
Rady Gminy Mińsk Mazowiecki stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 2. 
Sprawdzenie obecności 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z obecnością n a s e s j i 1 4 r a d n y c h stwierdził 
prawomocność o b r a d . 

Punkt 3. 
Uchwalenie porządku obrad sesji Rady Gminy 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił p r o p o n o w a n y porządek o b r a d X I I I s e s j i R a d y 
G m i n y - n i e zgłoszono wniosków o zmianę porządku o b r a d . 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia proponowanego 
porządku obrad 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 
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Za przyjęciem porządku obrad ze zmianą było 14 radnych, nikt nie był przeciw, 
nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Porządek o b r a d został p r z y j ęty j ednogłośnie. 

Przyjęty porządek obrad; 
1. O t w a r c i e s e s j i 
2. S p r a w d z e n i e obecności 
3. U c h w a l e n i e porządku o b r a d s e s j i R a d y G m i n y 
4. Przyjęcie protokołu z X I I s e s j i R a d y G m i n y 
5. I n f o r m a c j a dotycząca r e a l i z a c j i bieżących zadań i n w e s t y c y j n y c h 
6 . P r o j e k t budżetu G m i n y n a 2 0 2 0 r . 
7 . Uchwała w s p r a w i e z m i a n w budżecie G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i n a 2 0 1 9 r o k 
8 . Uchwała w s p r a w i e określenia z a s a d p r z y z n a w a n i a u c z n i o m n a g r o d y Wójta G m i n y Mińsk 

M a z o w i e c k i 
9 . Uchwała w s p r a w i e z m i a n y uchwały N r y i l . 7 2 . 1 9 R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i z d n i a 

2 5 k w i e t n i a 2 0 1 9 r . w s p r a w i e przystąpienia d o sporządzenia z m i a n y s t u d i u m uwarunkowań 
i kierunków z a g o s p o d a r o w a n i a p r z e s t r z e n n e g o G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i 

10. Uchwała w s p r a w i e u c h w a l e n i a G m i n n e g o P r o g r a m u Przeciwdziałania P r z e m o c y 
w R o d z i n i e o r a z O c h r o n y O f i a r P r z e m o c y w R o d z i n i e w G m i n i e Mińsk M a z o w i e c k i n a l a t a 
2 0 1 9 - 2 0 2 4 

11. Uchwała w s p r a w i e u c h w a l e n i a G m i n n e g o P r o g r a m u P r o f i l a k t y k i i Rozwiązywania 
Problemów A l k o h o l o w y c h n a t e r e n i e G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i n a 2 0 2 0 r o k o r a z 
G m i n n e g o P r o g r a m u Przeciwdziałania N a r k o m a n i i n a t e r e n i e G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i n a 
2 0 2 0 r o k 

12. Uchwała w s p r a w i e wystąpienia z w n i o s k i e m d o M i n i s t r a S p r a w Wewnętrznych 
i A d m i n i s t r a c j i z a pośrednictwem W o j e w o d y M a z o w i e c k i e g o o z n i e s i e n i e urzędowej n a z w y 
miejscowości K a r o l i n a - K o l o n i a 

13. W o l n e w n i o s k i 
14. Zamknięcie o b r a d 

Punkt 4. 
Przyjęcie protokołu z X I I sesji Rady Gminy 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, c z y są u w a g i d o p r z e d s t a w i o n e g o p r o j e k t u protokołu -
u w a g n i e zgłoszono. Przewodniczący, w o b e c b r a k u u w a g , uznał protokół z a przyjęty. 

Punkt 5. 
Informacja dotycząca realizacji bieżących zadań inwestycyjnych 

Pan Radosław L E G A T Zastępca Wójta - przedstawił informację dotyczącą r e a l i z a c j i 
bieżących zadań i n w e s t y c y j n y c h . 
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Punkt 6. 
Projekt budżetu Gminy na 2020 r. 

Pani Anna KOSOBUDZKA Skarbnik Gminy - przedstawiła p r o j e k t budżetu G m i n y n a 
2 0 2 0 r . i omówiła przyjęte w n i m wartości o r a z wysokość dochodów i wydatków budżetowych 
w r a z z p l a n o w a n y m d e f i c y t e m . P r a c e n a d p r o j e k t e m budżetu będą odbywały się p o d c z a s K o m i s j i 
stałych R a d y G m i n y , n a t o m i a s t d y s k u s j a i u c h w a l e n i e budżetu G m i n y n a 2 0 2 0 r . p l a n o w a n e 
są n a k o l e j n e j s e s j i w d n i u 1 9 g r u d n i a 2 0 1 9 r . 

Punkt?. 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2019 rok 

Pani Anna KOSOBUDZKA Skarbnik Gminy - przedstawiła u z a s a d n i e n i e d o p r o j e k t u 
uchwały i poinformowała, że p r z e d sesją r a d n i otrzymałi p r o j e k t uchwały z autopoprawką 
dotyczącą uwzględnienia w n i o s k u S a m o d z i e l n e g o P u b l i c z n e g o Zakładu O p i e k i Z d r o w o t n e j . 
W n i o s e k był w s p r a w i e d o f i n a n s o w a n i a z a k u p u m a m m o g r a f u n a p o t r z e b y s z p i t a l a . P o p r a c a c h 
n a k o m i s j a c h p o z y t y w n i e z a o p i n i o w a n o p r z e k a z a n i e 5 0 t y s . zł n a t e n ceł. P o z a t y m zwiększa się 
p l a n wydatków o 5 0 0 0 0 , 0 0 zł z p r z e z n a c z e n i e m n a z w r o t części wydatków p o n i e s i o n y c h p r z e z 
mieszkańców n a budowę odcinków s i e c i wodociągowych i 16 0 0 0 zł n a z w r o t y z a w y b u d o w a n i e 
p r z y d o m o w y c h o c z y s z c z a l n i ścieków. Środki n a powyższe a u t o p o p r a w k i pochodzą z zadań 
„Otwarte s t r e f y aktywności w G m i n i e Mińsk M a z o w i e c k i " , polegające n a b u d o w i e siłowni 
p l e n e r o w y c h połączonych z p l a c e m z a b a w i r e k r e a c j i , p r z y szkołach w Z a m i e n i u , S t a r e j 
Niedziałce i Stojadłach - 1 4 5 9 0 4 zł, w związku z przesunięciem r e a l i z a c j i z a d a n i a n a 2 0 2 0 r . 
i z e szczepień p r o f i l a k t y c z n y c h r e a l i z o w a n y c h w r a m a c h p r o g r a m u z d r o w o t n e g o w związku 
z przesunięciem r e a l i z a c j i k o l e j n e j d a w k i szczepień n a 2 0 2 0 r o k - 1 7 0 0 0 zł. 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
odgłosu. 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk M a z o w i e c k i n a 2 0 1 9 rok została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII. 1 0 9 . 1 9 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 8. 
Uchwała w sprawie określenia zasad przyznawania uczniom nagrody 

Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki 

Pani Sekretarz - przedstawiła p r o j e k t uchwały i poinformowała, że p r a c e n a d p r o j e k t e m 
uchwały odbywały się p o d c z a s k o m i s j i oświatowej. 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwala w sprawie określenia zasad przyznawania uczniom nagrody Wójta Gminy Mińsk 
M a z o w i e c k i została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII. 1 1 0 . 1 9 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 9. 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr VII.72.19 Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 

z dnia 25 kwietnia 2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Mińsk Mazowiecki 

Pani Urszula MILEWSKA pracownik Urzędu Gminy - przedstawiła p r o j e k t uchwały 
i poinformowała o k o n s u l t a c j a c h społecznych, które odbywały się z mieszkańcami. 
Poinformowała także o p r o c e d u r z e z m i a n y s t u d i u m . 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały N r VII.72.19 Rady Gminy Mińsk M a z o w i e c k i z d n i a 
2 5 k w i e t n i a 2 0 1 9 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Mińsk M a z o w i e c k i została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr X l i i i 1 1 . 1 9 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 10. 
Uchwala w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Mińsk Mazowiecki 
na łata 2019-2024 

Pan Sławomir BARANKIEWICZ Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej -
poinformował, że p r o j e k t uchwały w y n i k a z przepisów p r a w a i przedstawił i n f o r m a c j e z a w a r t e 
w P r o g r a m i e . 

Następnie odbyła się d y s k u s j a dotycząca zapisów z a w a r t y c h w p r o g r a m i e o p r z e m o c y 
w r o d z i n i e . W d y s k u s j i głos zabrałi P a n E d w a r d S z o p a członek r a d y sołeckiej H u t y Mińskiej, 
K i e r o w n i k G O P S , S e k r e t a r z G m i n y , P a n Z b i g n i e w Piątkowski r e d a k t o r „Co słychać?". Sołtys 
G r a b i n y i Przewodniczący R a d y . 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymał się 
1 radny. 

Uchwała w sprawie u c h w a l e n i a Gminnego P r o g r a m u Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w G m i n i e Mińsk M a z o w i e c k i n a łata 2 0 1 9 - 2 0 2 4 
została podjęta. 
Uchwała Nr XIII. 1 1 2 . 1 9 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 11. 
Uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2020 rok 
oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na terenie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2020 rok 

Sekretarz Gminy - przedstawiła p r o j e k t uchwały. 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
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Uchwała w sprawie uchwałenia Gminnego P r o g r a m u Profiłaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych n a terenie Gminy Mińsk M a z o w i e c k i n a 2 0 2 0 rok oraz Gminnego 
P r o g r a m u Przeciwdziałania N a r k o m a n i i n a terenie Gminy Mińsk M a z o w i e c k i n a 2 0 2 0 rok 
została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII. 1 1 3 . 1 9 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 12. 
Uchwała w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych 

i Administracji za pośrednictwem Wojewody Mazowieckiego 
o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości Karołina-Kołonia 

Wicewójt - przedstawił p r o j e k t uchwały i poinformował, że uchwała m a n a c e l u 
uporządkowanie n a z e w n i c t w a w s y s t e m a c h państwowych. D l a mieszkańców n i e w p r o w a d z a się 
żadnych z m i a n . 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwała w sprawie wystąpienia z wnioskiem do M i n i s t r a Spraw Wewnętrznych i A d m i n i s t r a c j i 
za pośrednictwem Wojewody Mazowieckiego o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości 
Karołina-Kołonia została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII 114 1 9 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 13. 
Wolne wnioski 

Pan mieszkaniec Gminy - zapytał o d o t a c j e u d z i e l a n e p r z e z Gminę 
n a r z e c z M i a s t a i b r a k wspólnej r e a l i z a c j i i n w e s t y c j i dotyczącej b u d o w y c h o d n i k a H u t a Mińska -
Mińsk M a z o w i e c k i . Zapytał też, k t o j e s t właścicielem stawów M a r i a n k a , ponieważ o b i e k t 
n i s z c z e j e i k t o o d b i e r a b u d o w a n e c h o d n i k i , b o było zgłaszanych w i e l e u w a g , które n i e zostały 
uwzględnione, a l e i n w e s t y c j e są o d b i e r a n e , t a k j a k n p . c h o d n i k w Cielechowiźnie, który j e s t 
zaniżony i w o d a p r z e l e w a się n a drugą stronę j e z d n i . Zapytał też d l a c z e g o w d a l s z y m ciągu n i e 
j e s t rozwiązany p r o b l e m skrzyżowania w Iłówcu i k t o dokonał o d b i o r u t e j i n w e s t y c j i . Zwrócił 
uwagę n a w y k o n a w s t w o nakładki o d u l . S i e n n i c k i e j w H u c i e Mińskiej, która j e s t z n a c z n i e 
węższa niż p o d b u d o w a i n i e m a r e g u l a r n y c h krawędzi. P a n powrócił też d o s p r a w y 
działalności W S S n a t e r e n i e s k l e p u w Cielechowiźnie i w y n a j m o w a n i a t e g o o b i e k t u p r z e z 
Gminę. Przewodniczący R a d y miał w t e j m a t e r i i zrobić r o z e z n a n i e , ałe n i e zrobił t e g o i zapytał. 
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i l e urząd G m i n y m a p r z y c h o d u z d a n e j nieruchomości i z a i l e m ^ j e s t płacony p o d a t e k . Poruszył 
też s p r a w y s p a l a n i a śmieci w t y m o b i e k c i e , l i n i i e n e r g e t y c z n e j i s e g r e g a c j i odpadów o r a z b r a k u 
z g o d y n a wycinkę d r z e w p r z y s k l e p i e w M a r i a n c e . 
Wicewójt - powiedział, że c h o d n i k H u t a Mińska - Mińsk M a z o w i e c k i p l a n o w a n y j e s t 
d o r e a l i z a c j i w przyszłym r o k u i G m i n a zwróciła się d o Urzędu M i a s t a z propozycją 
s f i n a n s o w a n i a oświetlenia, a l e n i e w i a d o m o , c z y M i a s t o z d e c y d u j e się n a t o i umieści z a d a n i e 
w s w o i m budżecie. G m i n a w 2 0 2 0 r . c h c e zająć się w y k o n a n i e m n a w i e r z c h n i t e g o c h o d n i k a . 
S t a w y w M a r i a n c e są cały c z a s własnością prywatną. Jeśli c h o d z i o odbiór chodników 
t o d o k o n u j e t e g o i n s p e k t o r n a d z o r u i p r a c o w n i c y Urzędu G m i n y , najczęściej g m i n n y d r o g o w i e c 
l u b Wicewójt. C h o d n i k w Cielechowiźnie o d b i e r a n y był p r z e z d r o g o w c a g m i n n e g o i i n s p e k t o r a 
n a d z o r u i wcześniej n i e były zgłaszane p r o b l e m y z t y m c h o d n i k i e m - radny Maciej Gałązka 
powiedział, źe były zgłaszane juź d w a r a z y p r z e z Panią Sołtys C i e l e c h o w i z n y . Pani Sołtys Skiba 
potwierdziła, że zgłaszała t e n probłem d o g m i n n e g o d r o g o w c a j e s z c z e n a e t a p i e w y k o n a w s t w a , 
a l e n i e s t e t y n i e było r e a k c j i , p o m i m o , że p r o j e k t a n t przyznał rację. Wicewójt odpowiedział, 
że z a t e n c h o d n i k zostało już wypłacone w y n a g r o d z e n i e i być może n i e było środków 
n a w y k o n a n i e z m i a n , a l e n a p e w n o w y k o n a w s t w o było z g o d n e z p r o j e k t e m i z t e g o był 
r o z l i c z a n y w y k o n a w c a . Jeśli mówimy o błędzie t o p i e r w o t n y błąd był p o s t r o n i e p r o j e k t a n t a . 
Wicewójt zadeklarował, że powróci d o t e j s p r a w y i p r o b l e m z o s t a n i e rozwiązany. W s p r a w i e 
skrzyżowania w Iłówcu powiedział, że spotkał się z p o z y t y w n y m i o p i n i a m i w s p r a w i e t e j 
i n w e s t y c j i - Sołtys Iłówca podzieliła z d a n i e Wicewójta i poinformowała, że mieszkańcy 
p o z y t y w n i e oceniają inwestycję, b o przyczyniła się d o p o p r a w y bezpieczeństwa. Wicewójt 
przedstawił położenie t e g o skrzyżowania i główne p r o b l e m y związane z bezpieczeństwem. 
W s p r a w i e nakładki w H u c i e Mińskiej powiedział, że nakładka j e s t węższa, ponieważ 
f i n a n s o w a n i e n i e pozwoliło wykonać s z e r s z e j nakładki. Zwrócił też uwagę n a t o , że wszędzie 
t a m g d z i e p l a n u j e się s t o s u n k o w o krótkie o d c i n k i asfaltów t o k o s z t w y k o n a n i a w p r z e l i c z e n i u 
n a m ^ j e s t większy niż t a m , g d z i e w y k o n j w a n e są dłuższe o d c i n k i . Kształt nakładki w y n i k a 
z t e g o , że a n a l i z o w a n o g d z i e j e s t n a j l e p s z a p o d b u d o w a i w y k o n a n o n a w i e r z c h n i e w t a k i sposób, 
żeby t o wykorzystać j a k n a j l e p i e j . W s p r a w i e działki w G l i n i a k u , n a której j e s t o b i e k t 
dzierżawiony p r z e z W S S Społem przypomniał, że już w i e l o k r o t n i e r a d n i z a p o z n a w a l i się 
z e sprawą. Wysokość podatków płaconych p r z e z poszczególne firmy n i e są i n f o r m a c j a m i 
j a w n y m i i n i e mogą być w p r o s t udostępniane. Przypomniał również, że była p r e z e n t o w a n a 
u m o w a n a j m u i może być n a j e d n e j z k o m i s j i z n o w u z a p r e z e n t o w a n a , jeśli r a d n i mają t a k i e 
życzenie. Jeśli c h o d z i o s p a l a n i e śmieci t o k o n t r o l a pracowników g m i n n y c h o d b y w a się n a 
zgłoszenie, a zgłoszeń dotyczących t e g o o b i e k t u w G l i n i a k u n i e było. 
Przewodniczący Rady - powiedział, że w s z y s t k i e p y t a n i a , które dotyczyły o b i e k t u w G l i n i a k u 
były już z a d a w a n e n a k o m i s j a c h i u d z i e l o n o wyczerpujących o d p o w i e d z i . S p r a w a n a t a m t e n 
m o m e n t została zakończona, jeśli n a t o m i a s t n a d a l ktoś n i e j e s t u s a t y s f a k c j o n o w a n y t o p r o p o n u j e 
zgłosić się n a dyżur l u b złożyć p i s m o w t e j s p r a w i e . 
Pan - zwrócił uwagę n a w y k o n a w s t w o nakładek M a r i a n k a w stronę Barczącej 
i Barcząca w stronę M a r i a n k i S t a r e j . Pomiędzy t y m i nakładkami j e s t t r a g i c z n y o d c i n e k o k . 3 0 0 m 
i zapytał d l a c z e g o n i e można było połączyć t y c h dwóch odcinków. Powiedział też, że w 2 0 0 4 r . 
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dostał o d Wójta nagrodę zasłużonego d l a społeczności g m i n n e j , ponieważ r o b i w i e l e r z e c z y d l a 
mieszkańców, ałe j e s t źle t r a k t o w a n y p r z e z Urząd G m i n y . Powiedział również, że n i e j e s t 
s p r a w d z a n e prawidłowe w y k o n a w s t w o p o d b u d o w y p o d c h o d n i k a m i . 
Wicewójt - w s p r a w i e b r a k u połączenia dwóch nakładek powiedział, że w y k o n y w a n e 
są i n w e s t y c j e n a różnych f r o n t a c h robót t a k , żeby w różnych częściach G m i n y przybywały 
o d c i n k i dróg o d o b r e j n a w i e r z c h n i . 
Pan Zbigniew PIĄTKOWSKI redaktor naczelny „Co słychać ? " - poinformował, że d o j e g o 
r e d a k c j i napisał m i e s z k a n i e c w s p r a w i e dębu w Iłówcu i u z n a n i a g o z a p o m n i k p r z y r o d y . 
Jes t t o t r z e c i e d r z e w o c o d o wielkości w p o w i e c i e . P i s m o w t e j s p r a w i e zostało złożone i R a d a 
G m i n y może przychylić się i uczynić t o d r z e w o p o m n i k i e m p r z y r o d y . Przechodząc d o k o l e j n e g o 
t e m a t u powiedział, że B u r m i s t r z wyrzucił u l . Żwirową z p r o j e k t u budżetu M i a s t a - r e d a k t o r 
poprosił o interwencję z e s t r o n y G m i n y w s p r a w i e n i e w y r z u c a n i a t e j i n w e s t y c j i i d o b r e j 
współpracy i n w e s t y c y j n e j . 
Przewodniczący Rady - powiedział, że s p r a w a dębu w Iłówcu była d y s k u t o w a n a n a o s t a t n i e j 
k o m i s j i . D r z e w o s t o i n a p r y w a t n e j działce, której właściciel n i e życzy s o b i e u z n a n i a dębu 
z a p o m n i k p r z y r o d y . K o m i s j a zajęła s t a n o w i s k o odrzucające w n i o s e k o u z n a n i e t e g o d r z e w a 
p o m n i k i e m p r z y r o d y . 
Pani Renata ŁOJEK Sołtys Iłówca - poinformowała, że t e n dąb j e s t duży, a l e n i e j e s t w d o b r e j 
k o n d y c j i . Właścicielka nieruchomości n i e z g a d z a się n a u z n a n i e t e g o d r z e w a p o m n i k i e m 
p r z y r o d y , ponieważ skutkowałoby t o t y m , że w obrębie 15 metrów o d d r z e w a n i e byłoby 
możliwe d o w o l n e z a g o s p o d a r o w a n i e nieruchomości. G m i n a musiałaby e w e n t u a l n i e odkupić 
nieruchomość. 
Przewodniczący Rady - dodał, że r a d n i e w e n t u a l n i e n a k o l e j n e j k o m i s j i powrócą d o t e g o 
t e m a t u . 
Radny Maciej GAŁĄZKA - powiedział, że t e m a t baraków w J a n o w i e n i e będzie z a t u s z o w a n y 
1 podejmując w p o p r z e d n i e j k a d e n c j i decyzję o b u d o w i e b u d y n k u s o c j a l n e g o w J a n o w i e z a p o n a d 
2 m i n zł n i e podejrzewał, że t e r a z będzie spotykał się z mieszkańcami baraków, którzy mają 
zostać w y r z u c e n i n a b r u k . Były r o z m o w y odnośnie b u d y n k u w J a n o w i e i miał o n być 
w p i e r w s z e j kolejności z a s i e d l a n y mieszkańcami baraków, żeby później możliwe było i c h 
w y b u r z e n i e . Powiedział, że o b e c n e t r a k t o w a n i e t y c h mieszkańców j e s t n i e d o p u s z c z a l n e i n i e 
wyraża z g o d y n a t o , pomijać mieszkańców, którzy mają w y s o k i e z a r o b k i l u b kombinują. 
Mieszkańcy baraków oczekują o d p o w i e d z i i b a r d z o źle, że n i e p o r u s z a się t e g o t e m a t u , 
b o są t o s p r a w y poważne. 
Radna Ewa SZCZĘŚNIAK - zapewniła, że cały c z a s p r o w a d z i r o z m o w y z p r z e d s t a w i c i e l a m i 
G m i n y i próbuje wspomóc mieszkańców, j e d n a k n i e może n i c z e g o obiecać, b o władze G m i n y 
mają z góry n a r z u c o n e w i z j e i n i e dają się przekonać. 
Pan Aleksander S I K O R K I sołtys Grabiny - powiedział o działaniach p o d e j m o w a n y c h 
w s p r a w i e s p r a w d z e n i a z a p o t r z e b o w a n i a mieszkańców południowych sołectw n a komunikację 
publiczną. G m i n a m a obowiązek z a p e w n i e n i a d o w o z u d z i e c i d o szkół. Poprosił też 
o p r z e d s t a w i e n i e s p r a w o z d a n i a l u b i n f o r m a c j i o w y k o r z y s t a n i u k o m u n i k a c j i s z k o l n e j w świetle 
k o l e j n e g o p r z e t a r g u i zapytał, c z y będą jakieś z m i a n y n p . c o d o t r a s . 
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Wicewójt - w s p r a w i e m i e s z k a n i o w e j poinformował, że przydziałem l o k a l i z a j m u j e się g m i n n a 
k o m i s j a m i e s z k a n i o w a , która złożona j e s t również z p r z e d s t a w i c i e l i ciał społecznych. K o m i s j a 
a n a l i z u j e d o k u m e n t y , z a s t a n a w i a się i d y s k u t u j e , więc n i e m a z góry n a r z u c o n e g o rozwiązania. 
O b r a z mieszkańców baraków n i e j e s t t a k i j e d n o r o d n y j a k b y mogło się wydawać i n i e w s z y s t k i e 
o s o b y są w t a k i e j s a m e j s y t u a c j i . M i e s z k a n i a w n o w y m b u d y n k u mają być p r z y d z i e l a n e o s o b o m 
potrzebującym z całej g m i n y , a n i e t y l k o t y m z baraków i w i e l o k r o t n i e było t o mówione. 
K o m i s j a s p r a w d z a sytuację materialną i rodzinną, b o n i e w s z y s t k i e o s o b y zamieszkujące 
w b a r a k a c h są w t r u d n e j s y t u a c j i , która u p r a w n i a d o przydziału l o k a l i . Były wręcz próby 
m a t a c z e n i a i w p r o w a d z a n i a w błąd k o m i s j i , b o p r z e k a z y w a n e i n f o r m a c j e n i e z a w s z e miały 
p o k r y c i e w p r z e d s t a w i a n y c h d o k u m e n t a c h . W s p r a w i e p y t a n i a dotyczącego p r z e t a r g u n a dowóz 
uczniów d o szkół poinformował, że z a m i e r z a się utrzymać powrotną trasę z Z a m i e n i a , n a t o m i a s t 
d l a d z i e c i zgłoszonych d o d o w o z u d o szkoły w H u c i e Mińskiej z a m i e r z a uruchomić się b u s a , 
ponieważ n i e j e s t t o duża g r u p a uczniów. G m i n a n i e m a możliwości s p r a w d z e n i a i l u 
mieszkańców p o z a u c z n i a m i skorzystało z t r a n s p o r t u a u t o b u s a m i dowożącymi d z i e c i d o szkół 
ponieważ przewoźnik n i e sprzedawał biletów i mieszkańcy m o g l i korzystać nieodpłatnie z t e g o 
t r a n s p o r t u . 
Sołtys Grabiny - powiedział, że p o t r z e b n a j e s t k o r e k t a g o d z i n , ponieważ a u t o b u s y obsługiwały 
k i l k a szkół i był p r o b l e m z e z g r a n i e m t e g o . P o z a t y m w a r t o e w e n t u a l n i e wyłączyć a u t o b u s 
z Z a m i e n i a , który jeździ p r z e z miejscowości, z których d z i e c i n i e uczęszczają d o t e j szkoły -
Wicewójt powiedział, że z o s t a n i e t o s p r a w d z o n e i p r z e d y s k u t o w a n e . 
Radna Ewa SZCZĘŚNIAK - powiedziała, że mieszkańcy baraków ubiegają się o l o k a l e 
s o c j a l n e ponieważ są p o z b a w i a n i d a c h u n a d głową z e względu n a s t a n t e c h n i c z n y b u d y n k u . 
Powiedziała również, że być może część mieszkańców rzeczywiście kręci, a l e s a m a osobiście 
informowała k o m u m i e s z k a n i a p o w i n n y się należeć, a k o m u n i e . Powiedziała również, że n a w e t 
o d pracowników G O P S u n i e spotkała się z pozytywną opinią n a t e m a t t y c h mieszkańców 
i z o s t a l i n a z w a n i patologią, a l e n i e m a t a m złodziei, morderców, a w a n t u r i b u r d . T a k j a k 
w i n n y c h miejscowościach są o s o b y nadużywające a l k o h o l u , a l e n i e m a t a m p a t o l o g i i . P o z a t y m 
o d t y l u l a t płacili p o d a t k i , a l e n i k t z G m i n y z n i m i n i e rozmawiał i z o s t a l i p o z o s t a w i e n i s a m i 
s o b i e . W g m i n n e j u c h w a l e o z a s o b a c h m i e s z k a n i o w y c h j e s t z a p i s a n a możliwość d o p u s z c z e n i a 
t y c h mieszkańców d o l o k a l i s o c j a l n y c h , a l e G m i n a n i e m u s i t e g o zrobić i n i e c h c e . 
Wicewójt - powiedział, że g d y b y Wójt musiał zapewniać l o k a l e w s z y s t k i m t y m , którzy 
opuszczają d o t y c h c z a s o w e b u d y n k i t o j e s t o b a w a , że a u t o m a t y c z n i e w s z y s t k i e o s o b y , n a w e t 
t e które kluczą otrzymałyby m i e s z k a n i a . W o b e c n e j s y t u a c j i można weryfikować p r z e d s t a w i o n e 
d o k u m e n t y i j e s t t o z a s a d n e . 
Radny Gałązka - powiedział, że j e s t t o coś niewyobrażalnego, ponieważ t r z e b a pochylić się n a d 
sytuacją l u d z i . R a d a G m i n y w d o b r e j w i e r z e przekazała środki n a b u d y n e k s o c j a l n y , a b y pomóc 
l u d z i o m . Powiedział też, że n i e mówi się o p r z y p a d k a c h l u d z i w t r u d n e j s y t u a c j i , s t a r s z y c h 
i s c h o r o w a n y c h . Poinformował również, że s k a r g i w t e j s p r a w i e wpływają d o samorządowców 
wyższej r a n g i . 
Przewodniczący Rady - poinformował, że o d początku, k i e d y t a s p r a w a wypłynęła R a d a G m i n y 
z a j m u j e się nią. Mieszkańcy p r z y s z l i n a dyżur przewodniczących w r a z z radną Szczęśniak 
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i odbyło się s p o t k a n i e . Powiedział również, że z a p e w n e t a k j a k w s z y s c y r a d n i n i e wyobraża 
s o b i e , żeby potrzebujący l u d z i e n i e u z y s k a l i o d k o m i s j i m i e s z k a n i o w e j mieszkań. W o d p o w i e d z i 

komisję mieszkaniową r a d n i są d o d y s p o z y c j i i służą pomocą, więc n i e m a w y c i s z a n i a t e g o 
t e m a t u . R a d a n a p e w n o będzie zajmowała się p r o b l e m a m i , z którymi zwrócą się mieszkańcy, t y m 
b a r d z i e j że s p r a w a d o t y c z y n a j b a r d z i e j wrażliwej s f e r y z a p e w n i e n i a d a c h u n a d głową i n i e 
wyobraża s o b i e , że potrzebujący mieszkańcy pozostaną b e z d a c h u n a d głową i zadeklarował 
swoją p o m o c . 

P o w y c z e r p a n i u t e m a t y k i o b r a d Przewodniczący R a d y G m i n y podziękował w s z y s t k i m 
z a u c z e s t n i c t w o i zakończył o b r a d y X I I I S e s j i R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i , które odbyły się 
w d n i u 2 8 l i s t o p a d a 2 0 1 9 r . 

Protokół sporządził: 
Paweł Drobotowski 

n a p i s m o s k i e r o w a n e d o R a d y G m i n y Przewodniczący zaznaczył, że p o zakończeniu p r a c p r z e z 

Punkt 14. 
Zamknięcie obrad 

P R Z E W O D N I C Z Ą C Y 
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